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N-VA-bestuur neemt nieuwe start
Half maart kozen de N-VA-leden van Dilsen-Stokkem een nieuw 
afdelingsbestuur voor de komende drie jaar. Het vertrouwen in de 
voorzitter werd bevestigd, een nieuwe ondervoorzitter verscheen ten 
tonele. De eerstvolgende bestuursvergadering werden de kernfuncties 
en verantwoordelijkheden ingevuld.

Op de ledenvergadering van 13 maart installeerde N-VA Dilsen-Stokkem 
het nieuwe afdelingsbestuur. Aftredend voorzitter Sven Hawinkel, tevens 
N-VA-afgevaardigde in het Bijzonder Comité voor de Sociale Dienst, krijgt 
opnieuw het volste vertrouwen. Penningmeester Frieda Gijsen blijft op haar 
vertrouwde post. Vernieuwing in het dagelijks bestuur komt er met Serge 
Colla als ondervoorzitter.

De ‘pen van de afdeling’ Theo Colla doet het secretariaat en keert terug als 
communicatieverantwoordelijke voor het huis-aan-huisblad. Sara Vacca, 
voorzitter van de N-VA-fractie in de gemeenteraad, verzorgt de sociale 
media op Facebook. Sven Hawinkel wordt naast voorzitter eveneens 
verantwoordelijk voor de organisaties. Sabine Haenen neemt de taak van 
ledenverantwoordelijke op en ondervoorzitter Serge Colla wordt afgevaardigd 
in het arrondissementeel bestuur.

Raadslid Dirk Slaets, gewezen raadslid Dirk Flipkens en Sonja Derenette 
maken de ploeg compleet. Vol vertrouwen begint het enthousiaste team 
aan de opbouw van de afdeling richting 2024. U mag op ons rekenen!

Beste inwoners

De vaccinologen zijn al een tijdje van 
het tv-scherm verdwenen en de mond-
maskers weg uit het straatbeeld. De 
samenleving herleeft vol vertrouwen en 
we denken, we durven, we doen weer 
van alles. Elkaar eindelijk opnieuw eens 
goed mogen vastpakken. Het voelt goed 
en doet enorm veel deugd!  

Op 13 maart 2022 kozen de N-VA-leden 
in Dilsen-Stokkem een nieuw afdelings-
bestuur. Daarom eerst een woordje van 
dank. Dank voor het volste vertrouwen 
dat de leden mij unaniem gaven voor het 
voorzitterschap de komende drie jaar. 
Ook ondervoorzitter Serge Colla werd 
unaniem verkozen. Met de hele ploeg 
kijken we ernaar uit om de uitdagingen 
in onze stad samen aan te gaan.    

De verkeersveiligheid, het klimaat- en 
milieuvriendelijke, de toeristische troeven 
die onze stad ongetwijfeld heeft en 
moet uitspelen… Het zijn maar enkele 
van de aandachtspunten die we u in dit 
huis-aan-huisblad brengen. We willen 
vooral constructief samenwerken in een 
samenleving met het hart op de juiste 
plaats.

Heb je interesse om samen met ons een 
beter Dilsen-Stokkem vorm te geven? 
Aarzel niet om contact op te nemen. De 
contactgegevens van al onze bestuurs-
leden vindt u op onze website dilsen-
stokkem.n-va.be. En misschien zien we 
elkaar wel hier of daar op een terrasje in 
onze mooie stad. We wensen u alvast 
een prachtige, 
deugddoende zomer.

Sven Hawinkel
voorzitter N-VA 
Dilsen-Stokkem

Een vernieuwd bestuur met heel 
veel v’s: vol van vitaliteit, vrank 
vol vaardigheden, verbazend 
veelzijdig vindingrijk, … vooral 
verrassend volhardend Vlaams.
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Hoek Dorpsstraat-Boslaan weer veilig voor fi etsverkeer 
Het is u ongetwijfeld al opgevallen. Het T-kruispunt Dorpsstraat-Boslaan, pal op de brug over de Zuid-Willemsvaart in 
Lanklaar, is voor � etsers een stuk veiliger geworden. Met dank aan N-VA-raadslid Sara Vacca.                     

Op de gemeenteraad van 14 december 2020 schetste de N-VA-
fractievoorzitter het verkeersprobleem. Door in de afslag van de 
Boslaan naar de Dorpsstraat de betonblokken te vervangen door 
een grasperk bleef slechts één fietsstrook over. Af- en aanrijdende 
fietsers hinderen elkaar hierdoor voortdurend.    

 “Net zoals vele fietsers ondervond ik regelmatig de hinder van 
slechts één af- en aanroute op die gevaarlijke plaats”, zegt N-VA-
raadslid Sara Vacca. “Bovendien is er voor vele zwakke weggebrui-
kers buiten de Dorpsstraat geen alternatief. De fiets-wandelbrug 
is echt te moeilijk voor rolstoelgebruikers, fietsers met kinderkar, 
inline-skaters en kinderwagens …”

Recent zijn de werken voltooid. Zowel het fietspad op de brug als 
in de Dorpsstraat is aangepast met de nodige wegmarkeringen in 
beide richtingen. Het fietstoerisme in Dilsen-Stokkem kan er al-
leen maar wel bij varen. En Sara is alvast enthousiast!

Gascentrale defi nitief van de baan
Begin april 2022 hee�  energiebedrijf RWE een omgevingsvergunning aangevraagd voor een batterijpark op het industrieterrein 
van Rotem. Het plaatselijk actiecomité mag opgelucht ademhalen. Het de� nitieve einde van het verhaal van een gasgestookte 
energiecentrale in Dilsen-Stokkem is een feit.

Aanvankelijk ging de Duitse energiereus RWE nog in beroep te-
gen de weigering van minister van Omgeving Zuhal Demir om 
een vergunning af te leveren voor het bouwen van een gascen-
trale. Die procedure bij de Raad van Vergunningsbetwistingen 
is nu stopgezet. RWE vraagt in de plaats een vergunning aan 
voor een batterijpark. Tevredenheid bij het buurtactiecomité, 
dat meer dan 4000 bezwaarschriften inzamelde.

“Van in het begin was ik tegen, en niet alleen omdat die in Ro-
tem zou komen”, verduidelijkt N-VA-bestuurslid Frieda Gijsen, 
gewezen leerkracht scheikunde en als buurtbewoonster één van 
de vele indieners van een bezwaarschrift. “Vervuilende gas-
centrales horen nérgens. Ik begrijp de groenen in deze niet, 
zeker niet als er alternatieven zijn.”

Visuele vervuiling

“Ook de visuele vervuiling kunnen we onmogelijk door de 
vingers zien”, vult N-VA-raadslid Theo Colla aan. “Een 55 meter 
hoog complex met als uitschieter een 75 meter hoge schoor-
steentoren op wandelafstand van Europees beschermde topna-
tuur toelaten, zou een schande zijn. Laten we in onze prachtige 

Maasvallei onze toeristische troeven maximaal uitspelen.”  

Het alternatief zorgt nu voor een ware opluchting. In vergelij-
king met gascentrales stoot een batterijpark geen CO2 of stik-
stofoxiden uit. Ook de bouwhoogte is niet langer een probleem. 
Chapeau voor de volharding van het actiecomité. Een dikke 
pluim voor alle bezwaarindieners. Exit gascentrale.

Het alternatief: een batterijpark in plaats van een gascentrale. Geen 
vervuilende uitstoot en geen probleem met de bouwhoogte.

Weer confl ictvrij af- en aanfi etsverkeer. 
Zoals het hoort geeft Sara voorrang aan 
de voorbijrijdende fotograaf.

Vervuilende gascentrales horen nérgens, 
zeker niet als er alternatieven zijn.

Frieda Gijsen, N-VA-bestuurslid en buurtbewoonster
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Eindelijk de Europese gehandicaptenkaart 
Op de gemeenteraad van februari 2022 werd het kaderreglement over tarieven voor het stedelijk vrijetijdsaanbod geüpdatet. Als 
belangrijkste wijzigingen vermelden we de invoering van de UITpas en een korting voor houders van de European Disability 
Card. Eindelijk, de N-VA-fractie vraagt er al langer dan 4 jaar naar.    

“We vragen de stad om als organisator van culturele en sportieve evenementen mensen met een beperking voordelen aan te bieden 
op basis van deze kaart”, stelde N-VA-raadslid Dirk Slaets op de gemeenteraad van oktober 2017. Het college zou de mogelijkheden 
onderzoeken.

“Twee jaar later, in oktober 2019”, gaat toenmalig N-VA-raadslid Dirk Flip-
kens verder, “deed de minister bevoegd voor personen met een beperking 
een oproep aan alle gemeentebesturen tot erkenning van die gehandicap-
tenkaart. En zelfs na mijn vraagstelling in de gemeenteraad van november 
dat jaar werd de kaart in Dilsen-Stokkem op de lange baan geschoven.”
De N-VA is dan ook verheugd met uiteindelijk de unanieme goedkeuring 
van het kaderreglement betreffende tarieven cultuur-, sport- en vrijetijds-
aanbod op de gemeenteraad van februari 2022. Mensen met een beperking 
kunnen nu eenvoudig hun beperking bewijzen. Dat bespaart vervelende 
vragen.

Dirk Flipkens & Dirk Slaets, voormalig raadslid & raadslid. Het blijven kloppen op dezelfde nagel door de 2 Dirken haalt na 4 jaar resultaat!

Schrijf je in voor onze quiz
Quizfanaat of gelegenheidspuzzelaar? Het maakt niet uit. We zijn op 
zoek naar jou. Schrijf je snel in voor onze algemene kennisquiz op 
vrijdag 9 september 2022 in stadszaal De Kring in Stokkem.                     

INSCHRIJVINGSGELD 

€18 per ploeg van 4 tot max. 6 personen. Een leuke avond gegarandeerd!

Info via sven.hawinkel@n-va.be 

Ella Bogaert 90 jaar!
Op 31 maart vierde Ella Bogaert haar 90ste verjaardag. Nog steeds zeer 
gezond van lichaam en geest volgt ze als oud-N-VA-bestuurslid de actu-
aliteit, communicerend met onze afdeling via WhatsApp. Het afdelings-
bestuur stuurde haar een bloemenboeket, onze huisdichter bedacht haar 
met een passend gedicht, waarvan ze enorm genoot. “Ik ben geboren in 
Wingene (het geboortedorp van de moeder van Guido Gezelle) en heb 
jaren in de Guido Gezellestraat gewoond”, maakt Ella een grapje, 
“misschien verklaart dat wel m’n voorliefde voor poëzie.”

Het Vlaamse gedachtegoed blijft ze trouw en het houdt haar jong. Als 
dat geen opsteker voor de jeugd is. We wensen haar nog vele jaren in 
goede gezondheid.
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‘Toeristenbelasting’: N-VA steunt oppositievoorstel Hurkens
Terhills Resort in Lanklaar rekent een ‘toeristenbelasting’ aan, maar hoe�  die niet af te dragen, want… Dilsen-Stokkem 
he�  helemaal geen toeristenbelasting. Reactie van de oppositie: de stad laat hier een pak geld liggen.

Wie boekt bij vakantiepark Terhills Resort in Lanklaar krijgt een ‘toeristenbelasting’ aangerekend van 2 euro per persoon per 
nacht. 800 vakantiegangers betalen zo 1.600 euro per dag. Op een jaar is dat inderdaad … 584.000 euro. Meer dan een half mil-
joen die de stad wel kan innen, maar blijkbaar niet wil.

Volgens Centerparcs is het geen ‘toeristenbelasting’, maar een heffing voor milieu-, zuiverings- en exploitatiekosten. Op de ge-
meenteraad van 14 maart vroeg oppositieraadslid Gerry Hurkens klaarheid en stelde een toeristenbelasting voor vakantieparken 
voor.

Gemeenteraadsvoorzitter Peeters voerde het agendapunt af zonder een repliek van burgemeester of schepen. Ze beweerde dat 
het juridisch niet kon om zomaar plots belastingen te gaan heffen, zonder eerst advies in te winnen. N-VA-raadslid Theo Colla 
trad oppositieraadslid Hurkens volledig bij en stelde dat het een kwestie van tijd was. “Zij die volgende legislatuur nog in deze 
raad zetelen, zullen meemaken dat dan deze toeristenbelasting wel zal doorgevoerd worden.”

‘Gast’ heet u welkom
In het voorjaar van 2022 maakte Limburg aangenaam kennis met de eerste 
editie van het nieuwe magazine ‘Gast’. Alleen zonde dat één toeristische 
trekpleister duidelijk ontbrak.

Je kan niet meer naast de paginagrote advertenties Limburg, da klinkt goed 
in Het Belang van Limburg kijken. Gast, het toeristische tijdschrift van 
VisitLimburg, zet in op hartelijke ontmoetingen in Limburg met verhalen recht uit 
de Limburgse grond. De mooiste fiets- en wandelroutes worden uitgetest. 
De plekjes die je zeker moet gezien hebben, worden aangehaald.

Alleen jammer dat, met uitzondering van ‘De mandenvlechter’, in de 70 pagina’s 
dikke bundel geen enkele aanbeveling voor Dilsen-Stokkem te bespeuren valt. 
Wel duidelijke verwijzingen naar het vakantiepark Terhills, gelegen in… 
Maasmechelen. Ook bij de locaties van Toeristisch Onthaal Limburg spant 
één opvallende afwezige de kroon.  

Van een hoofdtoegangspoort voor het RivierPark Maasvallei verwacht je iets 
anders. Beweren dat daar geen budget voor is, houdt geen steek.

Terrassen mogelijk op openbaar domein
Dilsen-Stokkem wil ‘terrassen’ in eigen stad stimuleren. Het plaatsen van terrasconstructies 
op openbare domeinen wordt toegelaten zonder retributie, onder voorwaarden. N-VA-raadslid 
� eo Colla ging daar dieper op in.

Het unaniem goedgekeurde terrasreglement bepaalt dat horeca-uitbaters een terrasvergunning 
mogen aanvragen voor het plaatsen van wegneembare constructies op het openbaar domein voor 
hun eigen zaak. Daarvoor wordt geen retributie ingevoerd. De constructie mag wel geen volledig 
gesloten opbouw zijn, met minstens de straatkant ‘volledig’ open. 

Daarop vroeg N-VA-raadslid Theo Colla op de raad van 11 april een uitzondering. “We moeten de uitbaters de kans geven om te 
kunnen gaan voor degelijke constructies. Het werken met schuifdeuren waardoor de straatkantzijde niet helemaal open is, zou 
moeten kunnen. Laat ons elk terras afzonderlijk bekijken, met steeds de verkeersveiligheid voor ogen.”

Als de terrasconstructies de tenten kunnen verdringen, zal Dilsen-Stokkem zeker fraaier ogen. We hopen voor horeca-uitbaters en 
–bezoekers op een aangename zomer onder het motto van “Kom terrassen op de terrassen van onze stad”.

Aan de ene kant een half 
miljoen laten liggen, aan 
de andere kant geen 
budgetten vrijmaken voor 
promotiecampagnes. 
Rare keuze.

Theo Colla,
N-VA-raadslid 
en vrijwilliger 
VisitDilsenStokkem

www.n-va.be/dilsen-stokkem
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Theo verrast op jubileumconcert kunstacademie
Op zaterdag 12 maart vierde de stedelijke kunstacademie Dilsen-Stokkem/As haar 50-jarig bestaan met het concert 
‘Jong talent’. Een artistieke hoogavond met de gebruikelijke gelegenheidstoespraken. En een verrassende apotheose.

“Van die 50 jaar academie heb ik er vijftien actief meegemaakt”, 
vertelt onze huisdichter. “De beginjaren als leerling notenleer, 
klarinet, de laatste jaren als cursist woord, storytelling en 
drama. Maar dat de academie uitgerekend mij zou vragen om 
de juiste woorden te zoeken om het jubileum in deze moeilijke 
tijden te kaderen, had ik niet zien aankomen.”

De feestavond begon met een prachtig vierluik van geselec-
teerde jonge solisten samen met het Limburgs Orkest Jeugd 
& Muziek. Woorden van lof en waardering van burgemeester 
Vandeweerd werden aangevuld met een beklijvende toespraak 
van de orkestvoorzitter, Minister van Staat Willy Claes. 

Muziek en poëzie inspireren en verbinden. Het werd muisstil 
toen Theo Colla een verzetsgedicht over de oorlog in Oekraïne 
in het Stokkemer dialect bracht. Een kippenvelmoment!  

Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA 

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld: 

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid. 
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van 

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Frieda Gijbels
Kamerlid

Steven Vandeput
Vlaams Parlementslid

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022

N-VA-lid in de kijker: op bezoek bij JO UBAGHS       
Zaterdagvoormiddag, Jo en Lieve komen net terug van de weekmarkt in Eisden. Een overvolle wagen. Op de achterbank een 
Oekraïense opa en oma met op hun schoot een stel draagtassen. De autoko� er volledig volgepropt met eet- en drinkwaren. 
“Je had al mogen binnengaan”, verontschuldigt Jo zich, “de deur is altijd open, … voor iedereen.”

Jo (57) en Lieve (54)  hebben vijf kinderen, vier kleinkinderen, 
het vijfde is op komst. Ze wonen in een rijhuis in het centrum 
van Stokkem. Het pand is een veelvoud van kleine kamertjes 
met overal wat spullen en verloren gelopen voorwerpen. Ook 
de achtertuin wordt onderhouden volgens het ‘maai-mei-niet’-
principe.

Met veel aan tafel

In al zijn rust lijkt Jo een ‘Vader Abraham’-figuur. “De twee 
meisjes, Maarl en Goor, zijn het huis uit. De drie jongens, 
Yorque, Staf en Seth, zijn nog hier. We zijn ‘met veel aan tafel’ 
gewoon, dus ….” Sinds eind maart zorgt het gezin voor de 
opvang van Alexander (69) en Lydia (67), hun dochter Tatjana 
(40), kleindochtertje Madina (6) en Natalia (59), een vriendin 
van de Oekraïense familie.

Jo brengt hen basiswoorden bij. “Och, dat doe ik al mijn hele 
leven”, lacht hij en zijn Vlaams bloed komt boven. “Als was-
serijchauffeur kom ik in België, Brussel, Nederland. Ik vind het 
verschrikkelijk om in Nederlandstalige regio’s in het Frans te 
worden aangesproken. Pas op, met gemak kan ik antwoorden 
– mijn oma Ubaghs was uitsluitend Franstalig – maar ik begin 
dan met korte basiszinnen in het Nederlands, zodat zij die 
menen hier Frans te willen spreken, mij wel moeten verstaan.” 

Beetje meer groen

Jo is begaan met de mensen, met Stokkem. Hij wil dat het 
beter wordt en begint te filosoferen. “Ik ben opgegroeid in de 
Arnold Sauwenlaan. Ze leggen daar nu een nieuw fietspad aan. 
Maar een fietspad is meer dan gewoon een betonstrook. Het is 

daar een laan. Zou het niet hoog tijd worden dat het daar een 
beetje aangenamer wordt om te fietsen? Een beetje meer groen, 
graag.”
“Sorry”, onderbreekt hij zichzelf, “onze Seth heeft dadelijk 
piano-examen.” Het examenzaaltje is op wandelafstand en de 
Oekraïense opa supportert mee. De hele familie Ubaghs ademt 
één en al muziek. Hoe kan het ook anders, vader Jacky was de 
eerste directeur van de muziekacademie.

Elfde bord

Een uurtje later, terug in de achtertuin. “Eet je mee?”, nodigt 
Lieve uit, “waar plaats is voor tien, kan ook een elfde bord 
erbij.” Ik durf er niet op ingaan. Ze hebben al genoeg aan hun 
hoofd. Net dan brengt schoonpa Bongaers via het achterpoortje 
een plateau aardbeien. Wat een zorgzaamheid, wat een gast-
vrijheid. Gelukzalige gezichten, het hart op de juiste plaats. 

Onze huisdichter verraste met een verzetsgedicht over de oorlog 
in Oekraïne.

Theo Colla praat gezellig bij met Lieve en Jo Ubaghs-Bongaers.

dilsen-stokkem@n-va.be
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